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Ple octubre 2024

Precs:

1- Demanem que s’arregli la barana vermella que ha de tallar el transit en horari escolar al carrer 
Pompeu Fabra.

2- Darrerament s'han produït diversos episodis de carrers a les fosques. Demanem al govern municipal que 

revisi i investigui les causes d’aquests talls de llum i que faci les gestions pertinents per capgirar la situació
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Preguntes:

1- En quin  punt  es troben les obres de la  coberta del  pavelló?  Quina és la  data prevista de
finalització de les mateixes? 

2- El passat 4 d’octubre va celebrar-se a l’Ateneu arenyenc una conferència que rebia per títol “Indians i 
negrers a la Catalunya del segle XIX, el cas de Josep Xifré (1777-1856)”  que va anar a càrrec d’en 
Martin Rodrigo Alharilla que és professor titular del Departament d’Història Contemporània de la 
Universitat Pompeu Fabra. En aquesta ponència va explicar i demostrar la relació de Josep Xifré i 
l’esclavisme. 
Atès que ha quedat provada  la vinculació de Josep Xifré i l’esclavisme; quines accions pensa 
prendre el govern en matèria de reparació i recuperació de la memòria històrica?

3- El passat 28 de setembre en el marc dels actes SOM1 d’octubre van realitzar-se una serie de
concerts a la part  coberta de la Riera Pare Fita.  En agradaria saber si  abans de l'inici  dels
concerts  es  va  fer  la  reunió  de  seguretat  que  precedeix  qualsevol  activitat  d’aquestes
característiques? I ens agradaria saber també perquè van poder tirar endavant uns concerts on
no hi havia lavabos portàtils ni empresa de seguretat contractada? 

4- Per quins motius es deneguen sistemàticament les sol·licituds d’ocupació de la via pública al
casal Norai? 

5- Quina informació disposa el govern municipal respecte la possible nova ubicació del CAP? Ha
arribat algun document o informe per part del CATSalut o de l’ACA? 

6- Ens consta que el passat 9 d’octubre l’alcalde es va reunir de nou amb treballadores d’atenció
domiciliària d’Arenys de Mar i amb el sindicat SAD? Quina valoració fan de la trobada i a quins
acords van arribar? 

7- Per quina raó no s’ha proporcionat l’espai alternatiu provisional que se li va oferir al AEIG Flos i Calcat 
com a resultat de la ocupació d’un dels pisos dels mestres? 

8- A través de la premsa ens hem assabentat que es preveuen canvis al procés de pressupost
participatiu de l’any vinent. Ens pot explicar i argumentar el regidor aquests canvis?

9- Atès que enguany es dedicaran més diners a l'enllumenat de Nadal ens poden dir quins carrers
i zones s’il·luminaran a banda de la Riera? També ens agradaria saber si enguany la ciutadania
podrà votar el disseny de les llums com es feia en anys anteriors? 

10-  L’elaboració de les ordenances fiscals i el Pressupost municipal és una de les tasques més
importants del mandat municipal, i que té més incidència en el conjunt de la vila. Té previst
aquest govern convocar una audiència pública per explicar als vilatans les ordenances fiscals i
el pressupost que està previst presentar i aprovar per a l’exercici 2025? 
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